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Betreft: vragen ex artikel 37 RvO, handhaving rookverbod horeca 

Geachte leden van het college, 
  
 
Onze fractie heeft vanuit burgers enkele vragen en opmerkingen ontvangen aangaande de 
handhaving van het rookverbod in Boxtelse horecagelegenheden. Conform artikel 37 van het RvO 
hebben wij daar enkele vragen over. 
  
Algemeen 
De handhaving van het rookverbod in horecagelegenheden is in ieder geval tot 1 januari 2013, zo 
hebben wij met enig speurwerk begrepen, geen bevoegdheid van de gemeente geweest, maar de 
handhaving van dit verbod lag in ieder geval tot 1 januari 2013 formeel bij de Voedsel- en 
Warenautoriteit (de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit, NVWA, die onder meer toezicht 
houdt op de Tabakswet).  
 
Per 1 januari 2013 is de Drank- en Horecawet veranderd, waardoor de toezichthoudende taak op 
horecagelegenheden voor gemeenten is veranderd. Het is ons uit de publicaties echter niet 
helemaal duidelijk geworden of deze wetswijziging ten aanzien van de bevoegdheid tot handhaven 
van het rookverbod iets heeft veranderd voor de verantwoordelijkheid tot handhaving op het 
rookverbod door gemeenten. 
 
Handhaving 
Waar de formele bevoegdheid tot handhaving momenteel ook ligt, vinden wij dat de gemeente wel 
een toezichthoudende taak zou moeten hebben. Dat leidt tot de vraag hoe handhaving van het 
rookverbod in Boxtel op dit moment geregeld is. Daarover hebben wij de volgende vragen. 
 

1. Waar ligt per 1 januari 2013 de formele handhaving van het rookverbod in 
horecagelegenheden? 

2. Hoe is de handhaving in Boxtel geregeld en wordt er actief gehandhaafd door de 
verschillende belanghebbende partijen? 
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Maatregelen? 
Het bevorderen van een goede gezondheid van haar burgers lijkt ons in ieder geval een taak van 
de gemeente. Wij hebben begrepen dat in Boxtel het rookverbod in sommige horecagelegenheden 
niet wordt nageleefd en/of gehandhaafd. 
 

3. Is het college met ons van mening dat het bevorderen van de gezondheid van haar burgers 
een taak van de gemeente is? 

4. Is het college van mening dat de handhaving van het rookverbod van groot belang is voor 
de gezondheid van medewerkers en bezoekers? 

5. Is het college ervan op de hoogte dat de regels in Boxtel overtreden worden? 
6. Wordt dit besproken in het overleg met horeca en politie en wat is de reactie van de 

horeca? 
7. Welke maatregelen gaat het college nemen om te zorgen voor een adequate naleving van 

het rookverbod? 
 
Met belangstelling in afwachting van uw reactie. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
 
  
  
Eric van den Broek 
Fractievoorzitter SP 


